

Title (en)

Package, especially for a group of cigarette packages and apparatus for making it

Title (de)

Packung, insbesondere für eine Gruppe von Zigarettenpackungen sowie Vorrichtung zum Herstellen derselben

Title (fr)

Emballage, spécialement pour un groupe de paquets de cigarettes et dispositif pour sa fabrication

Publication

EP 0854098 A2 19980722 (DE)

Application

EP 97119577 A 19971108

Priority

DE 19648242 A 19961121

Abstract (en)

A weakened line, especially a perforation line (27), is made in the area of at least one wall of the outer casing (11). The perforation line located in the area of one longitudinally extended side wall is slightly shorter than the respective wall of the outer casing. With a packaging for cigarette packets (10) these are preferably located in two rows (12,13) and the perforation line extends in the area of a plane of separation (14) between the rows, especially in the longitudinal centre of the side wall of the outer casing.

Abstract (de)

Packung für eine Gruppe von Zigarettenpackungen, die von einer Außenumhüllung (11) aus Papier, Folie, dünnem Karton oder dergleichen umgeben sind. Zum leichten Öffnen einer derartigen Gebindepackung für insbesondere Zigarettenpackungen ist eine Perforationslinie (27) im Bereich einer langgestreckten Seitenwand (17) gebildet, und zwar im Bereich einer Teilungsebene (14) zwischen Teilgruppen der Zigarettenpackungen (10). <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 85/10; B65B 61/02

IPC 8 full level

B65D 5/54 (2006.01); **B26F 1/20** (2006.01); **B31B 50/22** (2017.01); **B65B 61/02** (2006.01); **B65D 75/62** (2006.01); **B65D 85/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 61/02 (2013.01); **B65D 85/1072** (2013.01)

Citation (third parties)

Third party :

WO 9815405 A1 19980416 - TABAC FAB REUNIES SA [CH], et al

Cited by

CN102673842A; EP1035039A3; EP1508524A3

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 19648242 A1 19980528; DE 59703051 D1 20010405; EP 0854098 A2 19980722; EP 0854098 A3 19980923; EP 0854098 B1 20010228; ES 2154868 T3 20010416; JP 3790031 B2 20060628; JP H10230552 A 19980902

DOCDB simple family (application)

DE 19648242 A 19961121; DE 59703051 T 19971108; EP 97119577 A 19971108; ES 97119577 T 19971108; JP 32010297 A 19971120